

在第源
 (由于第四期及號碼)



2011年的勞動等,讓一名40餘歲的行政人員畢生難忘。他堅持的能力,為他贏得了至着多多六合彩 16/55的首使,建值RM20,650,603.60 (2011年5月1日,星期日,開耶爾:3519/11)。

4、7、12、22、31以及49這個號碼是將他家人的生日日期和年齡所組成的。他連續數月不開繫的投注這個號碼。最終成功為他贏得了高速2千6百萬令吉的費金。

生命充滿驚喜、或許忽就是下一位幸運兒。超快到您臨近的多多博彩顯像站投注您的幸運號碼吧!

An executive in his 40s will remember Labour Day 2011 forever. His pensistence won him the First Prize amounting to RM20,650,603.60 in Power Toto 6/55 on Sunday, 1st May 2011 (Draw no. 3519/11).

After betting for several months on a combination of birthdays and ages of family members, his winning ticket, bearing the numbers 4, 7, 12, 22, 31 and 49 won him this whopping RM20.6 million Jackpot.

Life is full of surprises. You could be the next lucky winner. So, hurry over to your nearest Sports Toto outlet to bet on your lucky numbers.





POWER 555

KM20,650,603.60

Labour Day's Present

An executive from Selangor, in his 40s won RM20,650,603.60 through Power Toto 6/55 when his set of numbers '4, 7, 12, 22, 31 & 49' was drawn as 1st prize

on 1 May 2011, Sunday (Draw No: 3519/11).

According to the winner, the set of numbers '4, 7, 12, 22, 31 & 49' was the combination of birthdays and ages of his family members which he had been betting for months. He said he will be prudent in his spending and would keep a large part of the money in bank to earn interest and live life as normal.

Get your ticket, you could be the next winner. Sports Toto, Go For It!

劈勁节大礼 RM20,650,603.60

一位来自雪兰莪,40余岁的幸运儿于2011年5月1日(星期日), 第3519/11开彩期中以 '4, 7, 12, 22, 31 & 49'这组号码投 中至尊多多六合彩(6/55)首奖,夺走总值RM20,650,603.60的 积宝奖金。

据这位幸运儿表示,这组号码'4,7,12,22,31 & 49'是 他的家庭成员的生日日期和年龄所组成的。他补充说他会善 用这笔奖金及把大部分的奖金存在银行生利息,同时也会如 往常般地生活。

Ref No: wmp/23/2011

赶快投注您的幸运号码,您也许是下一位超级幸运儿。





